
Grundejerforeningen ”BINDELEDDET” 
ORDINÆR GENERALFORSAMLING 

 
 

 
Der var mødt 19 personer op til generalforsamlingen. 

Som fulgte denne dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent 
  Michael Olsen blev valgt. 

2. Beretning ved formanden 
Formanden redegjorde for foreningens tilstand, der har været afholdt fire bestyrelsesmøder i det 

forløbne år. Man har ikke fået en afklaring med kommunen om færdiggørelse af Plantagevej og 

Vestergårdsvej. De fire veje ved Bygårdsvej har fået lappet huller i asfalten. Alle veje har fået 

renset vejbrønde. Sommerfesten gik godt, der var omkring 70 personer som deltog. Sommerfesten 

kostede foreningen omkring 10.000 kroner. 

 
3. Regnskab ved kasserer 

Lasse redegjorde for alle tal. Regnskabet blev godkendt.  

 
4. Ændring af vedtægter 

Der var en del snak om flere punkter, men man vedtog bestyrelsens udformning og modernisering 

af ordvalg. Tak til Michael for et stort arbejde.  

 
5. Fastsættelse af kontingent for 2007, fastsættelse af % sats 

Kontingentet hæves til 750 kroner årligt. Der var dog en del snak før man var enige.  

 
6. Forslag om betaling af grundejerforeningskontigent via PBS ellers girokort 200,00 

Man tilslutter sig PBS, dette sparer kasserer for 20-25 timers arbejde, det koster foreningen 1000-

1500 kroner årligt at være med i ordningen. 

 
7. Forslag om nyt slidlag samt brønddæksler (ny asfaltbelægning med nye flydedæksler) på 

Klappervænget, Vildtbanen, Skebækvej og Kristiansmindevej 
8. Forslag om nedlæggelse af legeplads og boldbane 

Begge forslag blev snakket grundigt igennem, man blev enige om at afholde en ekstra 

generalforsamling til juni, hvor man så tager stilling til hvad der skal ske med legepladsen, og om 

der er råd til at blive udført slidlag. Der blev nedsat et lille udvalg bestående af Thomas Larsen, 

Michael Frederiksen, Stefan Frederiksen og Gitte Nielsen, som prøver at komme med et bud på 

hvordan og hvor meget der skal bruges på legepladsen. Der var enighed om at sikkerheden på 

legepladsen skal være 100 %. Henri kunne også gerne tænke sig et stativ mere til de enorme 

mængder af små sorte poser, som flyder mange steder. 

 
9. Skal der være containerordning i 2007? 

Containerordning er helt droppet, de fleste har trailer. Mange har så langt at det er lige så let selv 

at køre det væk. Container ødelægger også asfalten, så det undgår man også.  

 
10.  Skal der afholdes Sommerfest 2008, i givet fald hvornår? 

Man vil også prøve i år med en fest, det blev besluttet at foreningen betaler for telt, borde, stole, 

grill og fadøl/vand. Man betaler selv mad og vin. Tidspunkt som sidste år. 

 
11.  Indkomme forslag 



Der var ikke nogle indkomne forslag. 

 
12. Valg af Bestyrelsesmedlemmer: 

 
Valg af Formand (Flemming Persson modtager genvalg) 
Valg af kasserer (Lasse Lang Sørensen modtager genvalg) 
Valg af 2. Bestyrelsesmedlem (Knud Due Andersen modtager genvalg) 
 
Alle blev genvalgt. 
Henri blev valgt som revisorsuppleant.  

Valg af 2. Revisor(Birgit Jensen) 
Birget blev genvalgt 

 
13. Eventuelt 

 
Henri ønskede at hegnet ved boldbanen blev lidt større, så han undgik boldene i haven, det bliver 

ordnet. 

Flemming Palsøe redegjorde for sin snak og skriv med Vordingborg kommune omkring Plantagevej 

og Vestergårdsvej. Vagn havde et par kommentarer omkring hvem man skal kontakte. 

Flemming Palsøe redegjorde også for klipning af træer mod skoven, ved Plantagevej skulle det 

være OK, ved Kristiansmindevej sker det først i 2008.  

 

Mødet sluttet, og dirigenten takkede for god ro og orden. 

Husk at der er en ekstra generalforsamling til juni. 

 


